
ZAPISNIK 1. SEJE SVETA STARŠEV OŠ dr. Franja Žgeča v šolskem letu 2023/2024,  

ki je bila v četrtek, 5. oktobra 2023, ob 17.00 uri v nekdanji zbornici, sedaj učilnici 4. a razreda.  

 

 

Prisotni: Bernardka Ozmec – 1. a, Saša Ogrinc – 1. b, Barbara Vrtič – 2. a,   Katja Belovič – 

2. b,  Dušanka Petrovič – 3. a, Lili Poplatnik Klinc – 4. a, Katja Zorli Leben – 4. b, Branka 

Slodnjak – 5. a, Marjeta Velikonja – 6.a, Ozmec Gracer Janja – 7. a, Nataša Pihler Brumen – 

8.b, Sanja Florjanič - Bibe, Sabina Šilak – Sončki, Dominik Kukovec -  Pikapolonice,  Kristijan 

Pukšič – Zajčki,  Tamara Novak - Žabice in  

Iztok Hrastar – ravnatelj OŠ.  

Opravičeno odsotni: Stanislav Ciglar – Balončki, Dejan Ozmec – 3.b, Janez Jakopin  - 8.a, 

Danijel Železnjak – 9. a 

 

Dnevni red: 

1. Volitve predsednika Sveta staršev. 

2. Predstavitev LDN za šolsko leto 2023/2024 (vrtec šola). 

3. Pobude, predlogi, vprašanja. 

 

 

K 1. točki 

Gospod ravnatelj je pozdravil člane Sveta staršev. Za predsednika Sveta staršev je bil predlagan 

g. Janez Jakopin, ki na seji ni bil prisoten, vendar se s kandidaturo strinja, za podpredsednico 

pa ga. Katja Zorli Leben. Glede na to, da je nekaj novih članov v Svetu staršev je gospod 

ravnatelj na kratko predstavil delo in naloge članov Sveta staršev. S podpisom o izvolitvi  v 

Svetu staršev so se člani strinjali tudi z objavo elektronskih naslovov na spletni strani šole. 

 

1. SKLEP 

Člani Svet staršev OŠ Dornava so na 1. seji izvolili predsednika Sveta staršev g. Janeza 

Jakopina in podpredsednico ga. Katjo Zorli Leben. 

Sklep je bil soglasno potrjen. 

 

Ravnatelj je predal besedo ge. Katji Zorli Leben.  

V Svetu šole ni več predstavnice Sveta staršev gospe Kozar, zato je potrebno izvoliti novega 

predstavnika Sveta staršev v Svet šole.  

Ravnatelj je predstavil  naloge predstavnika Sveta staršev v Svetu šole. Predlagan je bil g. 

Pukšič. 

 

2. SKLEP 

Predstavnik Sveta staršev v Svetu šole je g. Kristijan Pukšič. 

Sklep je bil soglasno potrjen. 

 

Ravnatelj je predstavil dve prisotni sodelavki na seji Sveta staršev, pomočnico ravnatelja go. 

Vanjo Zebec  in vodjo enote vrtec go. Karmen Ciglar.  

 

 



K 2. točki 

Ga. Ciglar je na kratko predstavila  predlog LDN za šolsko leto 2023/2024 za enoto vrtec. 

Predlog LDN so člani prejeli po e- pošti z vabilom na sejo.  

G. Kukovec je povedal, da je na pobudo staršev LDN za vrtec dopolnjen pri skupini 

Pikapolonice. Starši želijo, da se v skupini izvede tabor na Arehu v kolikor se bodo starši v 

večini strinjali. 

Gospod ravnatelj je povedal, da enota vrtec nadaljuje sodelovanje z Zavodom dr. Marijana 

Borštnarja Dornava. 

G. Pukšič je pohvalil sodelovanje vrtca z Zavodom Dornava in s krajem. 

Gospod ravnatelj se je zahvalil za dobro sodelovanje z Občino Dornava in svetniki. 

 

3. SKLEP  

Člani  Sveta staršev so se seznanili z predlogom LDN OŠ dr. Franja Žgeča Dornava za 

enota  vrtca  za šolsko leto 2023/2024. 

Sklep je bil soglasno potrjen. 

 

Tudi za šolo so člani Sveta staršev prejeli predlog LDN za šolsko leto 2023/2024 po e- pošti. 

Gospod ravnatelj je predstavil prednostne točke, prednosti, in dejavnosti šole. Omenil je slab 

vpliv digitalnega sveta na učence, spolno nasilje, ki se dogaja in kulturo dialoga, strpnosti. V 

tem šolskem letu imamo na šoli 14 oddelkov. Na šoli pravkar poteka projekt  medgeneracijsko 

branje. Izvedli bomo letno šolo v naravi 5. razred Simonov zaliv in 8. razred Tolmin, zimsko 

šolo 7. razred Trije kralji in tabor v 4. razredu. V tem šolskem letu bomo izdali publikacijo v 

elektronski obliki.  V jutranjem varstvu šola zagotavlja varstvo za vse otroke, ki to rabijo.  V 9. 

razredu je pri NPZ tretji predmet angleščina. Gospod ravnatelj je predstavil vse prireditve, ki 

jih bo šola izvedla.  Po potrditvi LDN za šolo in vrtec na seji Sveta šole, bo LDN objavljen na 

spletni strani šole.  

4. SKLEP 

Člani  Sveta staršev so se seznanili z predlogom LDN OŠ dr. Franja Žgeča Dornava za  

šolo za šolsko leto 2023/2024. 

Sklep je bil soglasno potrjen. 

 

K 3. točki 

Gospod ravnatelj je povedal, da se je cena likovnega materiala v tem šolskem letu povečala za 

1.00 eur.  

Cena likovnega materiala za 4. in 5. razred je  13.00 €,  za 6. – 9. razred 9,00 €. 

 

Člani Sveta staršev so se s predlagano ceno soglasno strinjali. 

 

G. ravnatelje je predstavil nove cene obrokov šolske kuhinje:  

 stara cena nova cena  

malica učenci 0,90 1,10 sklep ministra 

kosilo 1. – 5. razreda 2,50 2,64  

kosilo 6. – 9. razred  2,70 2,83  

zajtrk 0,50 0,53  

 



Tržne cene obrokov šolske kuhinje: 

 stara cena nova cena  

malica učenci 0,97 1,10  

kosilo  3,54 3,69  

zajtrk 0,60 0,60  

sadje 0,19 0,19  

 

Cene prehrane se preračunajo v vsaki šoli glede na stroške.  

Učenci si lahko gredo po dodatek pri prehrani v kolikor je v kuhinji na razpolago. 

Ga. Ozmec Janja vprašala zakaj je izključena logika - pošast iz programa otrok. 

Gospod ravnatelje je odgovoril, da bo vprašal učiteljico, ki poučuje predmet matematike in bo 

odgovoril po e pošti. 

Ga. Slodnjak je vprašala, za kaj so  razlike v ceni za današnji tehnični dan.  

Pom. ravnatelja je povedala, da je I.VIO imel samo ogled planetaria ostalo so izvajali s svojimi 

učitelji, vsi ostali učenci pa so imeli zunanje mentorje, ki so omogočili, da se je izvedlo več  

delavnic z njihovim materialom. 

Ga. Slodnjak je vprašala ali je potrebno za tehnični dan najeti zunanje izvajalce, ali šola ne more 

sama izvesti tehničnega dne.  

Mnenje vseh je bilo, da je prav, da se našim učencem preko zunanjih izvajalcev prikaže nekaj 

novega, drugačnega. 

G. Kukovec je povedal, da so cene avtobusnih prevozov  zelo visoke, zato je bolje, da zunanji 

izvajalci pridejo na šolo. 

Ga. Slodnjak je povedala, da imajo učenci s posebnimi potrebami  oz. z odločbo določene 

prednosti, nadarjeni učenci, ki se udeležujejo  raznih tekmovanj in s tem predstavljajo šolo pa 

ne. V nekaterih šolah jim namenijo kakšno manjšo pozornost, kako je s tem na naši šoli. 

Gospe je odgovorila ga. Petrovič  in povedala, da je v lanskem 2. razredu bila nagrada za učence. 

Gospod ravnatelj je povedal, da bodo razni izleti v tujino odpadli, učenci ne bodo potovali v 

tujino, to je tudi predlog Ministrstva.  

Ga. Ozmec je omenila jutranjo obremenjenost poti pred šolo.  

Gospod ravnatelj je povedal, da se je o tem že pogovarjal z županom in se bo o tem  pogovarjal 

in urejal še naprej. Člani so se pogovarjal o možnostih  varne poti za učence, saj je tako kot je 

zelo nevarno za učence.   

 

Vprašanj ni bilo več, zato se je  podpredsednica  članom zahvalila za udeležbo in sodelovanje.  

 

Seja je bila zaključena ob 18.35  uri. 

 

Delovodnik št. 900-2/2023-4 

 

 

Zapisnik pisala:                                                                             Podpredsednica Sveta staršev: 

Mira Vesenjak                                                                                       Katja Zorli Leben                                                               

                                                                                                                                                                          

PRILOGA: podpisna  list 


